## List of Deliverables for Children's Ministry

(Nominal Fee Applied)

- Systematic Teacher's Training Series (May be held during Adult Sunday School)
- Mentoring Key Leaders / Leadership Retreat
- Seminar / Workshop
- Ministry Assessment
- Vision Casting / Implementation
- Parenting Workshop
- Special Children Program
- Strategic Planning for Short Term Mission

## **List of Suggested Workshops**

### A) Workshops for Teachers

- Vision and Mission of Children's Ministry
- Children's Experience with God (Spiritual Formation of Children)
- Creative Ways to Share Gospel with Children (Including Counselling)
- Understanding Children's Characteristics and Learning Style (Preschool, Grade 1-3, Grade 4-6)
- Leading Children in Authentic Music Worship
- Creative Bible Teaching and Large Group Communication
- Building Trust and Bonding in Small Groups
- Discipline Children with Love
- Supporting / Guiding Children of Single Parent Families

### B) Workshops for CM Ministers / Key Leaders

- Promoting Family-Church Partnership
- The Art of Shepherding Leadership
- Volunteer Recruitment for Children's Ministry
- Team Building of Volunteering Team
- Ministry Assessment through Observation and Interview
- Casting New Vision and Implement the Plan
- Administration to Support CM Operation (Including Defining Org. Chart and Job Spec)
- Strategic Planning for Short Term Missions

### C) Workshops for Parents

- Starting Family Worship
- Developing Children's Perseverance
- Setting a Healthy Boundary for Children
- Developing a Balanced Self-esteem in Your Child
- Developing Children's Sense of Responsibility/Discernment

Pastor Teresa熱愛孩子,這一份愛,不但在她看 見小朋友時的躍踴神情中流露出來,更在她能真 誠地與父母親們分享自己的經驗中表露無遺。 我相信神會繼續使用Blessing4CM,造就更多熱 心教育下一代的門徒!

**Denise Chow** 

Manager, Multi-Lingual Programming of Life with a Baby

We were privileged to have Pastor Teresa come and lead a session for our volunteers entitled "Creative" Bible Teaching". Pastor Teresa's energy and new ideas kept us engaged and we all left with many new ideas to try in our classroom. Her passion for children's ministry and her servant's heart inspired us to keep serving the Lord wholeheartedly!

Jessica Bachelder

Children's Ministry Director at North Toronto Chinese Alliance Church

Pastor Teresa Tong is on the leading edge of training for Children's Ministry both in the local church and teams going to the mission fields of the world. She has done extensive research into this pressing need and has formulated her findings into practical ways to train others. I have personally sat in on her training. She not only teaches the principles of ministry to children, but personally illustrates how it is done with passion and enthusiasm. Teresa is a valuable gift to the church moving forward in this generation.

Pastor Grover Crosby

Pastor in Charge of the English congregation of RHCCC

#### **Contact:**

湯邱佩華傳道兒童事工顧問傳道 Pastor Teresa Tong, B.SC., M. Div. Consulting Pastor for Children's Ministry

416•388•8280 blessing4cm@gmail.com

Provide training, mentorship and special programs for Children's Ministry



# **Build Leaders Equip Servants** Stand IN the Gap for Children's Ministry

inspired by Ezekiel 22:30

I looked for someone among them who would build up the wall and stand before me in the gap...





### **Vision and Mission**

Children are a blessing from the Lord. They are going to be our future spiritual leaders. However, the devil

prowls around like a roaring lion looking for someone to devour. Parents and faith communities are jointly responsible for nurturing children's spiritual growth so that they may mature step by step into strong Christian adulthood.

The responsibility and amount of work required for parents and Children's Ministry (CM) workers are overwhelming. The Lord said to the Prophet in Ezekiel 22:30, "I looked for someone among them who would build up the wall and stand before me in the gap..." Realizing their significant and demanding roles, **Bessing4CM** has the vision of equipping and supporting them through various channels. May we join hands in building up our future spiritual warriors!!

## **Bio of Pastor Teresa Tona**

With a deep love for children and a great passion for leading them to Christ, Pastor Teresa has led the Children's Ministry at Richmond Hill Christian Community Church as a lay leader since early 80's. With God's calling, she left her IT profession and got equipped at Tyndale Seminary with an MDiv program, majoring in Pastoral and Children's Ministry. Upon graduation, she served at RHCCC as a children's pastor for years.

With over 30 years of ministry experience and a passion for nurturing children's spiritual growth, Pastor Teresa responds to God's calling in forming a new ministry, Blessing4CM, to serve as a Consulting Children's Pastor, mentoring ministry leaders and training workers both locally and oversea at mission fields. She is a popular speaker for seminars, conferences, teacher's training series, leadership retreats, parenting workshops and special children programs. She leads GTA's Children's Ministry Leadership Network and hosts children and youth leadership camps at Cambodia, Myanmar, Laos, Vietnam, Thailand and China

since year 2008.

## 異象與使命

孩子是神所賜的祝福,我們未來的屬靈領袖, 可是惡者如那咆哮的獅子遍地遊行,為要吞喫 世人。當神把孩子交托給父母和教會,我們便 有責任攜手去保護和培育他們屬靈生命的成 長,成為討主喜悅的信徒。

可是這重責卻極富挑戰性,在以西結書22章30 節神對先知說:「我在他們中間尋找 - 人重修 牆垣、在我面前為這國站在破口防堵」,因此 Blessing4CM兒童培訓事工,領受了這異象與 使命,便用不同的方式去裝備、鼓勵、訓練、 支持兒童事工的領袖、老師和父母,齊心帶領 和建造這群孩子 - 我們未來的屬靈戰士。









## 簡介

懷著對孩子的愛心,和帶領他們信主的使命 感,湯邱佩華傳道早於80年代初,便以平信徒 領袖身份,在城北華人基督教會,建立及帶領 其兒童事工。及後蒙神呼召,放下電腦專業工 作,在天道神學院裝備作僕人(神學碩士),主 修教牧與兒童事工,畢業後於母會奉獻作全職 兒童傳道,領導事工團隊,牧養孩童。

累積了三十多年的兒童事工經驗,和懷著塑 造孩子屬靈生命的熱誠; 湯傳道體會到教 會、家庭及宣教工場的需要,及對兒童事工 培訓的渴求,再次回應神的新使命,成立了 Blessing4CM事工。她以顧問兒童傳道身份, 專心牧養及輔導本地衆教會及宣教工場的兒童 事工領袖。事工包括主持兒童領袖退修會、研 討會、同工培訓、特別兒童節目、親子講座、 為兒童教牧同工團契委員,並多次帶領短宣隊 到柬埔寨、緬甸、泰國,寮國,越南,舉辦兒 童/青年領袖營。